
دارنده مدال های طلای جهان و المپیک گفت: اتفاقاتی که 
داخل کشتی می افتد و باعث باخت می شود را نمی شود به گردن 

کسی انداخت.
 ادای دین 

یزدانی در مورد چرایی ساخت مجموعه ورزشی در زادگاهش 
اظهارکرد: چون خودم یک ورزشکار بودم، دوست داشتم در 
زمینه  ورزش قدمی بردارم و به عنوان عضو کوچکی از جامعه 
بزرگ کشتی، دین خود را ادا کرده و خدمتی به آنها کرده باشم و 
در اولین مرحله به فکر این افتادم که یک باشگاه ورزشی کشتی 
احداث کنم و سرمایه های این سرزمین با حضور در این سالن و 
انجام تمرینات، بتوانند اهدافی برای خود ترسیم کنند و به آن 

خواسته ای که دارند، برسند.
 دلایل شکست 

دارنده مدال طلای رقابت های جهانی نروژ در مورد پیروزی اش 
پس از 3 شکست مقابل »دیوید تیلور« آمریکایی 

گفت: قطعا اتفاقاتی که داخل کشتی می افتد 
و باعث باخت می شود را نمی شود به گردن 

کسی انداخت. اما گاهی اوقات قسمت این بوده 
که من به عنوان بازنده از میدان کشتی بیرون 
بیایم اما باید بگویم که همه مربیان در آن موقع 

زحمت خود را کشیده اند، چه در دوره آقای 
خادم، چه در دوره آقای طلایی و چه در 
دوره آقای محمدی خاطرات خوبی باهم 

داشتیم؛ اما در مورد اتفاقاتی که داخل 
المپیک افتاد، تقــدیر بر این بود 

که نتوانیم به آن چیزی که 
خواستیم برسیم و 
حریف بهتر بود. در 

لحظات پایانی اتفاقی افتاد که به آن چیزی که دنبالش بودم، 
نرسیدم و در نهایت دست حریفم بالا رفت.

 کادر فنی جدید 
وی ادامه داد: بعداز مسابقات المپیک آقای دبیر تصمیم 
گرفتند که با کادرجدیدی کار را دنبال کنند و آقای پژمان 
درستکار هم خیلی زحمت کشید و جای تشکر دارد. جدا از بحث 
اینکه ایشان به عنوان سرمربی به کشتی گیران کمک کرد، رابطه 

خوبی را با کشتی گیران برقرار کرده 
و یک رفاقت صمیمی بین شاگرد و 
استاد است. همچنین ایشان از لحاظ 
روحی و روانی، نحوه اجرای تمرینات 
و آنالیز بسیار خوب کار کردند و همه 
این موضوعات بر عملکرد تیم تاثیرگذار 
است. اما باید بگویم که به عنوان یک 
شاگرد وظیفه دارم از تمامی کسانی که 
برای من زحمت کشیدند و بر گردن من 
حق دارند، از جمله مربیان سازنده ام و 
همچنین آقایان محمد طلایی، رسول 
سایر  و  محمدی  غلام  خادم، 

دوستان تشکر کنم.
 انتظارات 

یزدانی اظهــارکـــرد: 
انتظارات مــردم بـرای 
پیروزی من بر تمامـی 
حریفـــان و کســب 
مدال طلا به حـــق 
بود چراکه دوست 
داشتند کــــــه 

ورزشکارشان در میادین پیروز باشد، اما شرایط من با گذشته 
بسیار فرق کرده بود، چراکه در گذشته ناشناخته بودم، انتظاری از 
من نبود، بار مسئولیت زیادی نداشتم و نگاه ها روی قهرمانان دیگر 
بود، اما بعداز سال ها که خدا کمک کرد تا به چندین مدال المپیک 
و جهانی دست پیدا کنم، این انتظار از من می رفت که بازهم موفق 
باشم و من نیز احساس مسئولیت می کردم و بر عملکردم بی تاثیر 
نبود، اما همیشه سعی من بر این بود که در تمرینات و مسابقاتم 
این بار مسئولیت را کم کنم ولی فکر و ذهن من درگیر این مساله 
بود و بار سنگینی بود که بتوانم انتظارات و توقعات مردم را برآورده 
کنم، دوست دارم رنگ مدال همه کشتی گیران کشورمان و بنده 

طلا باشد، تا بتوانیم دل مردم عزیزمان را همیشه شاد کنیم.

حسن یزدانی: 

نمی توانم باخت هایم مقابل »تیلور« را گردن کسی بیندازم
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دیدگــــــاه
ارتقای اجتماعی فوتبالیست ها 

بازیکنانی که سرمایــه باشگاه ها و تیم ملی هستند باید به بهترین 
نحو، نکات لازم برای ارتقای فنی و اجتماعی را فرابگیرند. اگر از سنین 
پایه به بازیکنان مواردی که می تواند آنها را به سمت فوتبالیستی 
حرفه ای هدایت کند به شکل کامل آموزش داده شود در سنین 
بزرگ تر اسیر اشتباهاتی که آنها را از مسیر عالی خارج می کند، 
نمی شوند. اگر فرض بر این باشد نکات فنی به نونهالان و نوجوانان 
به درستی منتقل می شود باید در کنار آن مسائل خارج از زمین نیز 
گفته شود تا پس از آنکه به ثروت و شهرت رسیدند دچار اتفاقاتی که 
مانع ارتقای فنی آنها می شود، نشوند. متاسفانه در سالیان گذشته 
استعدادهای بسیار خوبی وجود داشتند و آینده بسیار خوبی برای 
آنها شکل می گرفت اما انتخاب های غلط به ستاره ها لطمه زد و مانع 
از آن شد تا با جدیت پله های ترقی را پشت سر بگذارند و به یکباره 
از چرخه خارج شدند. فوتبال ایران نیازمند اصلاح فرآیند آموزشی 
و پرورشی است و به دفعات پیش آمده بازیکنانی که می توانستند 
در سطح ملی به بازیکنانی بزرگ مبدل شوند در سطح باشگاهی 
نیز به موفقیت چشمگیری نرسیدند. در این زمینه نمی توان تنها 
بازیکنان را به خاطر فقدان ظرفیت مقصر دانست چون توجه بیش 
از حد ناخواسته بر انسان غلبه می کند و بسیاری از قابلیت ها را 
تحت تاثیر خود قرار می دهد. حواشی متعددی پیرامون زندگی 
حرفه ای فوتبالیست ها وجود دارد و پرداختن به آنها ناخواسته مانع 
حرکت رو به جلو می شود. درواقع بازیکنانی که دورنمای بسیار خوبی 
برای آنها وجود داشت در میانه راه از مسیر اصلی خارج شدند و برای 
بازگشت به چنین مسیری فرصت های مهمی را از دست داده اند. 
باشگاه ها نقش بسیار بزرگی در حفظ بازیکنانی که فوتبال آنها شکل 
گرفته، دارند. هر بازیکن سرمایه ای برای باشگاه محسوب می شود 
و اگر مراقبت از سرمایه ها دچار نقصان باشد، باشگاه و بازیکنان 
متضرر می شوند. کنترل عملکرد بازیکنان در داخل و خارج زمین 
به هیچ وجه کار اشتباهی نیست و علاوه بر آموزش تمامی نکاتی که 
می تواند بازیکن را از مسیر اصلی خارج کند در زمان هایی که آموزش 
کافی نیست باید برخوردهای معقولی هم وجود داشته باشد تا هیچ 
بازیکنی جز در خدمت تیم بودن و رسیدن به سیر تکامل را مدنظر 
قرار ندهد. البته چنین مساله ای بسیار دشوار است و به موقعیت 
فرهنگی و اجتماعی باشگاه و بازیکنان آن بازمی گردد. در این مسیر 
توجه بیشتر باید به بازیکنان جوان تر باشد و از بازیکنانی که اتفاقات 
مثبتی را رقم زده اند نیز کمک گرفت. پیشکسوتان و مربیان بزرگی 
داریم که بارها با صحبت ها و رفتارهای منطقی و معقول مانع از آن 
شده اند تا بازیکنان بزرگی وارد بیراهه شوند. آنها بارها به این موضوع 
که نام باشگاه از هر بازیکنی بزرگ تر است اشاره و به این گفته خود 
عمل کرده اند. این موضوع منجر به پیشرفت بسیاری از بازیکنان 
مستعد شده اما در مسیر حرفه ای شدن فوتبال ایران باید تمامی 
ارکان با یکدیگر هم قدم شوند تا تنها بازیکنانی که نمی توانند در این 
چرخه باقی بمانند از کسانی که به دنبال تکامل هستند فاصله بگیرند. 
تفکرات مثبت به رفع ایرادهای ساختار فوتبال ایران کمک می کند 
و می توان ضمن هدایت آنهایی که در فرآیند رشد و ترقی هستند با 
کسانی که نمی خواهند یا نمی توانند پیشرفت کنند خداحافظی کرد. 
فوتبالیست های بزرگی داشته و داریم که از انتخاب های غلط آسیب 
دیده اند. برای نجات آنهایی که در چرخه ارتقا هستند باید تلاش کرد 
و امیدوارم بیشتر از آنکه در این زمینه حرف می زنیم در عمل نواقص 
را از بین ببریم تا ستاره های فوتبال ایران بیشتر شوند نه اینکه در 
بسیاری موارد عقب گرد کنیم و بازیکنان مستعدی را از دست بدهیم. 

 فارس: مدافع جدید تیم فوتبال پرسپولیس پس از خروج از 
این باشگاه، صحبت  هایی را عنوان کرد. رامین رضاییان اظهارداشت: 
خوشحالم از اینکه در این مقطع توانستم دل هواداران را شاد کنم. تنها 
هدف من همین بود و دوست داشتم این اتفاق بیفتد. وی افزود: فکر 
کنم، همین که توانستم دل آنها را شاد کنم و این قرارداد بسته شود، 
خیلی چیزها را ثابت می کند. مدافع پرسپولیس در مورد اینکه شنیده 
می شود برای عقد قرارداد با پرسپولیس از رقم زیادی که می توانست 
از باشگاه الدحیل قطر دریافت کند گذشت، افزود: زمان ثابت کننده 
همه چیز است. وی درمورد اینکه آیا هدفش از بازگشت به این تیم 

پوشیدن مجدد پیراهن تیم ملی است، حاضر به پاسخگویی نشد. 

فوتبــالداخلــی

فرزادآشوبی
کارشناس فوتبال 

رئیس سابق سازمان تربیت بدنی و کمیته ملی المپیک 
گفت: اگر رئیس فدراسیون فوتبال مرتکب تخلف شده، 
براساس قانون باید عزل شود و نباید در این باره از اجرای 
صحیح قانون دریغ کرد. مصطفی هاشمی طبا در رابطه با 
درخواست عزل رئیس فدراسیون فوتبال از سوی اعضای 
هیات رئیسه این فدراسیون به دلایل مختلف اعم نبود 
شفافیت های مالی و عدم اطلاع اعضای هیات رئیسه از 
برخی تصمیمات اتخاذشده در فدراسیون فوتبال از سوی 

شهاب الدین عزیزی خادم، اظهارکرد: حتی اگر یک روز تا 
جام جهانی فوتبال باقی مانده باشد نباید مصلحت اندیشی 
کرد. آنچه باید ملاک عمل قرار گیرد، قانون است. وی 
ادامه داد: متاسفانه کشور ما قربانی مصلحت اندیشی ها 
شده و قانون نادیده گرفته می شود، آنچه در فدراسیون 
فوتبال نیز باید مدنظر قرار گیرد و به آن توجه شود قانون 
است و نباید از اجرای آن دریغ کرد. رئیس سابق سازمان 
تربیت بدنی و کمیته ملی المپیک با تاکید بر اینکه نباید 

قانون دور زده شود، تاکیدکرد: اگر رئیس فدراسیون 
فوتبال مرتکب تخلفی شده است که طبق اساسنامه و 
قانون هیات رئیسه می تواند وی را عزل کند، باید این مساله 
مدنظر قرار گیرد. هاشمی طبا همچنین با اشاره به اینکه در 
قانون تجارت هیات مدیره از سوی مجمع تعیین می شود 
و هیات مدیره نیز مدیرعامل را تعیین می کند تا به عنوان 
کارگزار هیات مدیره فعالیت کند، اظهارکرد: در مدل 
فدراسیون ها، مدیرعامل کارگزار مجمع است و این مساله 
با قانون تجارت مطابقت ندارد. برخی اعضای هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال به دلیل بی اطلاعی از برخی تصمیمات 
و اقدامات صورت گرفته از سوی رئیس فدراسیون فوتبال 

خواستار عزل وی شده اند. 

»هاشمی طبا« در خصوص مشکل فدراسیون فوتبال: 

نباید مصلحت اندیشی کرد

آرمان ملی: هفته هفدهم لیگ برتر در حالی روزگذشته به 
پایان رسید که تیم پرسپولیس موفق شد تیم نساجی مازندران را 
شکست دهد. در آخرین دیدار هم استقلال تیم ذوب آهن را از پیش 

رو برداشت.
 برد گل گهر 

تیم های گل گهر و فجرسپاسی در اولین دیدار روز دوم هفته مقابل 
هم قرار گرفتند. گل گهر سیرجان در مصاف با فجرسپاسی شیراز به 
برتری ۲ بر صفر دست یافت تا به رتبه هفتم صعود کند. فجر هم در 
رده چهاردهم باقی ماند. مرتضی تبریزی و کی روش.استنلی گل های 

نماینده سیرجان را به ثمر رساندند. 
 شکست پیکان 

در چارچوب بازی های هفته هفدهم لیگ برتر فوتبال ایران، پیکان 
در ورزشگاه خانگی خود میزبان هوادار بود و در پایان هوادار موفق 
شد با نتیجه ۲ بر یک پیکان را شکست دهد. محمدجواد آزاده گلزن 
پیکان در این بازی بود. شجاعیان و سیدمحمد حسینی هم برای 
هوادار گلزنی کردند. دقیقه ۵۶ محمدحسین فلاح با دریافت کارت 

زرد دوم از زمین مسابقه اخراج شد. 
 برد فولاد 

تیم های فولادخوزستان و آلومینیوم اراک در هفته هفدهم 
لیگ برتر فوتبال مقابل هم قرار گرفتند. در پایان این دیدار، 
فولادخوزستان موفق شد با یک گل آلومینیوم را شکست دهد. 

تک گل فولاد توسط عارف آقاسی به ثمر رسید. 

 برد سرخ ها 
سرخ پوشان پایتخت روزگذشته مهمان نساجی بودند که این 
مسابقه در نیمه دوم با نتیجه 3 بر یک به سود سرخ ها خاتمه یافت. 
شاگردان یحیی گل محمدی بازی را طوفانی آغاز کرده و میزبان خود 
را کاملا غافلگیر کردند. آنها در دقیقه دوم با ضربه سر کامیابی نیا از 
حریف پیش افتادند و 7 دقیقه بعد، وحید امیری با فراری تماشایی 
اختلاف را به ۲ گل رساند تا خیلی زود نسخه نساجی پیچیده شود. 
با این حال برتری ۲ گله پرسپولیسی ها تداوم زیادی نداشت و دقیقه 
۱۶ کریم اسلامی روی فرار و پاس هم تیمی اش، یکی از گل های 
خورده را جبران کرد. بعداز این گل شاگردان الهامی روحیه از دست 
رفته را تا حدی به دست آوردند و جلو کشیدند. فشار حملات نساجی 
افزایش یافت و دفاع پرسپولیس نیز مطمئن نشان نداد. اواخر نیمه 
اول باز نوبت به شاگردان گل محمدی رسید تا جلو بکشند و روی 
دروازه نساجی خطرآفرین شوند. با این وجود این حملات نتیجه ای 
در بر نداشت تا ۲ تیم به رختکن بروند. بازی در نیمه دوم متعادل آغاز 
شد. پرسپولیس اگر چه بیشتر از رقیب صاحب توپ و میدان بود اما 
موقعیت های چندان خطرناکی ایجاد نکرد. در دقیقه ۶۲ نساجی 
موفق به گشودن دروازه سرخ های پایتخت شد ولی پرچم کمک 
داور بالا بود و داور گل را نپذیرفت. ایوب کلانتری در دقیقه 7۸ تکل 
خشنی را زد که مهدوی دومین اخطار را به او نشان داد تا دقایق پایانی 
را شاگردان الهامی با یکیار کمتر دنبال کنند. با این وجود آنها به تلاش 
خود برای جبران نتیجه ادامه دادند. در ادامه اشتباه کاپیتان نساجی، 

پرسپولیس را در وقت های تلف شده به گل سوم رساند تا اندک امید 
نساجی از بین برود. 
 صحبت یحیی

یحیی گل محمدی سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس پس از دیدار 
مقابل نساجی در نشست خبری اظهارداشت: نتیجه بازی آن چیزی 
بود که دنبالش بودیم. هدف اصلی ما، گرفتن سه امتیاز این بازی بود 
و خداراشکر این اتفاق رخ داد. بازی را خوب شروع کردیم و تا دقیقه 
۸ مسابقه ۲۵ گل به ثمر رساندیم و توانستیم دو گل خوب بزنیم که 
برای ما شروع خوبی بود. البته در ادامه، روی صحنه ای که نباید تیم 
ما آن طور گل بخورد، گل راحتی را دریافت کردیم. بازی در مجموع 
خوب بود و در نیمه دوم هم با پرس از زمین حریف، کار کردیم. 
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس خاطرنشان کرد: نساجی تیمی 
است که اگر فضا بدهیم، می تواند خیلی خوب بازی کند و از فضاها 
به خوبی استفاده می کند. ما تا توانستیم این فضاها را از حریف گرفتیم 
تا نتوانند با بازیسازی به دروازه ما نزدیک شوند. استراتژی خوبی 
بود که بچه ها خیلی خوب این کار را انجام دادند و به رغم سنگینی 
مسابقه پرس جلوی خوبی را به خصوص در نیمه دوم شاهد بودیم. 
گل محمدی یادآور شد: بازیکنان ما خیلی تلاش کردند و زحمت 
کشیدند و به رغم همه سختی هایی که تا حالا کشیدند، توانستند 
بازی خوبی را به نمایش بگذارند و تک تک بازیکنانی که اکنون در 
پرسپولیس بازی می کنند، همه بازیکنانی باغیرت و باعث افتخار 
همه ما هستند. از تک تک بازیکنانم تشکر می کنم و این برد را هم به 
همه هواداران خوب مان هدیه می کنیم. نیم فصل دوم راحت نیست 
و بازی ها خیلی فشرده و سخت پیگیری می شوند. باید بتوانیم خیلی 
خوب خودمان را ریکاوری کنیم و از نظر ذهنی برای بازی های بعدی 
آماده شویم. وی درباره قضاوت داوری مسابقه گفت: آقای مهدوی 
از داوران خوب ماست و در مجموع تیم داوری، قضاوت خوبی را به 
نمایش گذاشتند. صحنه های زیادی به دلیل درگیرانه بودن ۲تیم، 
در بازی بود که قضاوت سخت بود، اما در مجموع به نظرم قضاوت 

خوبی داشتند.
 برد استقلال

تیم فوتبال استقلال در هفته هفدهم لیگ برتر فوتبال از ساعت ۱۹ 
در ورزشگاه آزادی به مصاف ذوب آهن رفت که این دیدار در نیمه دوم 
با نتیجه یک بر صفر به سود استقلال به پایان رسید. بازی با ۱۰ دقیقه 
تأخیر به دلیل پخش زنده شروع شد، شاگردان تارتار بازی را بهتر 
شروع کردند. دو تیم از زمین یکدیگر بازی و پرس می کردند، بازی تا 
دقیقه ۲۵ بدون گل پیش رفت. استقلال روی کرنر و ارسال ها برنامه 
داشت. بازی بیشتر میانه های میدان بود. داور یک دقیقه وقت اضافه 
برای نیمه اول در نظر گرفت که در نهایت این نیمه بدون گل تمام 
شد. در نیمه دوم  ذوب ها در پنج دقیقه اول دو موقعیت خطرناک 
ایجاد کردند، اما این استقلالی ها بودند که توسط یامگا به گل اول 
بازی رسیدند. ذوب آهن روی ارسال ها خطرناک ظاهر شد، این تیم 
موقعیت گلزنی داشت. بازیکن و سرمربی استقلال به دلیل اعتراضی 
که داشتند با کارت زرد جریمه  شدند. بازی به تعادل کشیده شد. داور 
پنج دقیقه وقت اضافه اعلام کرد و در نهایت دیدار با همان نتیجه یک 

بر صفر به پایان رسید. 

عبدالصمد مرفاوی پیشکسوت استقلال 
معتقد است باید بازی هـــای تدارکاتی با 
تیم  های بزرگ برای شاگــردان »دراگان.

اسکوچیچ« برنامه ریزی شود. 
 بازی استقلال مقــابل پیـــکان 

چطور بود؟
جام حذفی همـواره شرایط خاص خودش 
را دارد و بازی سختی را شاهد بودیم. دو تیم 
برای گل نخوردن با یکدیگر مدارا می کردند و 
روند بازی به نحوی نبود که هیچکدام از آنها 
به گل برسند و تنها در برخی از زمان های 
مسابقه روی اشتباهات فردی موقعیت هایی 
را شاهد بودیم و کار های تاکتیکی در این 
مسابقه کم بودند. با تعویض هایی که مجیدی 
انجام داد روند بازی بهتر شد و استقلال رو 
به جلو تر کار کرد و با یک کار گروهی زیبا 

سرانجام به گل رسیدیم. 
 نقل وانتقالات هم برای استقـلال به 

پایان رسید. 
استقلال در نقل وانتقالات با توجه به نیازش 
یارگیری کرد. البته که استقلال نیــاز به یک 
پلی میکر داشت تا نقطه ضعفـش را پوشش 
دهد که این اتفاق نیفتاد. در مــورد جدایی 
چند بازیکن از استقلال کادرفنی باید نظر 
دهد اما به هرحال جدایی نزدیــک به ۸ نفر 
در یک نیم فصل برای یک تیم زیاد منطقی 

نیست.
 قبول دارید برای تیم ملـــی باید 

آماده سازی مناسبی داشته باشیم؟
باید از حالا به فکر آماده ســازی تیم ملی 
برای جام جهانی باشیم، ما نفرات بسیار خوبی 
در اختیار داریم و حتی نیمکت نشینان ما هم 
لژیونر هستند. تیم ملی پتانسیل بسیار بالایی 
دارد و از دوره های قبل هم بسیار بهتر است. 
باید با انجام چند بازی تدارکاتی مناسب با 
تیم های بزرگی، چون برزیل، ایتالیا، فرانسه 
و... کاری کنیم ترس بچه ها از بازی های 
بزرگ بریزد و استرس از آنها دور شود. 
تیم های کره و ژاپن در این سال ها بازی های 
تدارکاتی بسیارخوبی با تیم های مطرح جهان 

داشته اند.

گفـــتوگـــو

پاسخ »ساعی« به شائبه پایان  
حضورش در هیات اجرایی

ایسنا: هادی ساعی در مورد اینکه با توجه 
به پایان دوره کمیسیون ورزشکاران در آبان 
و انتخاب بهداد سلیمی به عنوان نماینده 
کمیسیون ورزشکاران در هیات اجرایی، او 
باید در جلسات شر کت کند، گفت: روال کار 
به این صورت است که نماینده منتخب از 
سوی کمیسیون ورزشکاران برای حضور در 
هیات اجرایی ابتدا باید رای اعضای مجمع 
را در زمان برگزاری انتخابات کمیته ملی 
المپیک بگیرد. در مورد خود من نیز همین 
روال انجام شد و رای مجمع را گرفتم و سپس 
در جلسات هیات اجرایی شرکت کردم. وی 
در مورد تعیین تکلیف ادامه حضور حسین 
ساوه شمشکی در کمیسیون ورزشکاران با 
توجه به اینکه تست دوپینگش مثبت شده 
است، بیان کرد: ابتدا باید منتظر بمانیم تا 
محرومیتش قطعی و رسما اعلام شود. در این 
شرایط اگر به دادگاه CAS شکایت کند لازم 
است رای دادگاه اعلام شود سپس براساس 
رای دادگاه اگر او محروم شده باشد از عضویت 
کمیسیون ورزشکاران کنار گذاشته می شود. 
تا قبل از انجام این فرآیند، او عضو کمیسیون 
ورزشکاران خواهد بود. او در پاسخ به این 
پرسش که در صورت محرومیت ساوه شمشکی 
عضو جایگزین در کمیسیون ورزشکاران از 
رشته های زمستانی خواهد بود یا خیر؟ گفت: 
طبق آیین نامه کمیسیون ورزشکاران باید 
حداقل یک عضو از رشته های زمستانی انتخاب 
شده باشد اما در آیین نامه چیزی در مورد اینکه 
اگر این عضو کمیسیون خارج شود، چه کسی 
باید جایگزین شود، عنوان نشده است. البته 
به نظر می رسد چون باید حتما یک عضو از 
رشته های زمستانی باشد، فرد جایگزین هم 
باید از همین رشته ها باشد. حالا باید ببینیم از 
رشته های زمستانی چند نفر کاندیدا بوده اند و 

چه تعداد رای آورده اند. 

خارجازمستطیلسبز

عبدالصمد مرفاوی: 
 پتانسیل 

 تیــم ملــی 
بیشتر شده است

خـــبر
»امباپه« و »هالند« مثل 

»کریس« و »مسی« نیستند! 
وبرت لواندوفسکی که از سوی فیفا به عنوان 
 THE بهترین بازیکن سال معرفی شد و جایزه
BEST را به خود اختصاص داد، معتقد 
است ک»امباپه« و »هالند« راه زیادی برای 
رسیدن به سطح »مسی« و »کریس« دارند 
که به ترتیب 7 و ۵ توپ طلا کسب کرده اند. 
مهاجم لهستانی بایرن مونیخ در این خصوص 
گفت: نمی توانم حتی یک لحظه تصور کنم 
که کیلیان و ارلینگ مانند کریستیانو رونالدو 
و لیونل مسی در ۱۲ سال گذشته؛ بر فوتبال 
جهان سلطه پیدا کنند. کریس و لئو با کسب 
تمام جام های ممکن، تاریخ سازی عظیمی 
کرده اند. فکر می کنم در ۱۰ سال آینده، 
چندین بازیکن برای کسب عنوان بهترین 

بازیکن جهان با یکدیگر رقابت خواهند کرد. 

برد پرسپولیس  و استقلال مقابل حریفان 

پیروزی شیرین پس از تعطیلات 


